[image: ]

             Association canadienne des enseignantes et des enseignants retraités[image: ]
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Motion Tracker 2016-17 / Suivi des résolutions 2016-17
	#
	Resolutions/Résolutions
	Dispo.

	E-8
	That ACER-CART recommend to Members that they endorse the Declaration of Agreement concerning National Health Care Strategy for Seniors.

Que l’ACER-CART recommande aux Membres qu’ils appuient la Déclaration d’accord sur les soins de santé pour les aînés.

	Completed/complété

	E-9
	That the year-end financial statements be reviewed by an internal committee.

Que les états financiers de fin d’année soient revus par un comité interne.

	Completed/complété
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E-10
	That ACER-CART recommend to its Members that they make their membership aware of the Cogniciti project.

Que l’ACER-CART recommande à ses Membres d’informer leurs membres au sujet du projet Cogniciti.

	Completed/complété

	M-1
	THAT ACER-CART lobby the federal government to establish a ministry for seniors. 

Que l’ACER-CART fasse du lobbying auprès du gouvernement fédéral afin qu’il établisse un ministère pour les personnes âgées. 

	Completed/complété

	M-2
	THAT ACER-CART lobby the federal government to establish a National Seniors Healthcare Strategy.

Que l’ACER-CART fasse du lobbying auprès du gouvernement fédéral afin qu’il établisse une stratégie nationale de soins de santé pour les aînés.

	Completed/complété

	
M-3
	THAT ACER-CART lobby the federal government to implement a national pharmaceutical formulary.

Que l’ACER-CART fasse du lobbying auprès du gouvernement fédéral afin qu’il mette en œuvre un formulaire pharmaceutique national.

	Completed/complété

	M-4
	That ACER-CART communicate with the Prime Minister, the Minister of Health, and the opposition leaders and health critics to: 
a. reiterate our strong belief in the Canada Health Act and its Principles, and that Medicare in Canada be reinforced and strengthened with the renegotiation of the Accord; 
b. denounce the fact that certain jurisdictions are violating the Principles of the Act by introducing user fees and by encouraging privatization of services, among others; 
c. implore Parliament to act and to demand that all jurisdictions respect the Principles and correct any anomalies under threat of sanctions.

Que l’ACER-CART communique avec le premier ministre, la ministre de la Santé, les chefs des oppositions et leur critique en matière de santé pour :
1. réitérer notre ferme conviction dans la Loi canadienne sur la santé et ses principes, et que l'assurance maladie au Canada soit amélioré et renforcée avec la renégociation de l'Accord;
2. dénoncer le fait que certaines provinces violent les principes de la Loi par l'introduction de frais accessoires et en encourageant la privatisation des services, entre autres;
3. implorer le Parlement d'agir et d'exiger que toutes les provinces respectent les principes et corrigent les anomalies sous menace de sanctions.

	Completed/complété

	

M-5
	That ACER-CART lobby the Government of Canada to consult with the Provincial and Territorial Governments in order to implement a National Drug Plan, operating under the Canada Health Act, to cover the cost of Approved Prescription Drugs for all Canadians.
Que l’ACER-CART fasse pression sur le gouvernement fédéral pour qu’il consulte les gouvernements des provinces et territoires afin de mettre en œuvre un régime national pour les médicaments, sous la même autorité que la Loi canadienne sur la santé afin de couvrir le coût des médicaments d’ordonnance pour tous les Canadiens
	Completed/complété

	M-6
	That ACER-CART donate up to 1 000 $ to support the Seniors’ Voice website

Que l’ACER-CART contribue jusqu’à 1 000$ afin d’appuyé le site web de la Voix des aînés

	Completed/complété

	M-7
	THAT ACER-CART study and report on alternate ways of financing ACER-CART.

Que l’ACER-CART étudie et fasse rapport sur les façons alternatives de financer l’ACER-CART

	Completed/complété
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	P- 9
	That the ACER-CART 2016 AGM thank : 
a) CTF-FCE for their hospitality and continuing help during the year,
b) Heather Smith, CTF President for addressing our assembly,
c) Cassandra Hallett DaSilva CTF General Secretary for addressing our assembly,
d) Johnson’s Inc. for their continued support,
e) Richard Harrison of Johnson’s Inc. for his presentation,
f) Samantha Perrin for taking care of ACER-CART finances,
g) Lynne Richard for her continued help with ACER-CART business.
h) Adrienne Silnicki, for her presentation
i) Ken Bennet, for his speech at the banquet

Que l’AGA 2016 d’ACER-CART remercie :
a) CTF-FCE pour son hospitalité et son soutien tout au long de l’année,
b) Heather Smith, pour son dialogue et pour son allocution,
c) Cassandra Hallett DaSilva Secrétaire générale FCE pour son allocution,
d) Johnson Inc. pour son appui continu,
e) Richard Harrison DE Johnson Inc. pour sa présentation,
f) Samantha Perrin pour son appui au niveau des finances de l’ACER-CART,
g) Lynne Richard pour son empressement à s’occuper des affaires de l’ACER-CART.
h) Adrienne Silnicki for her presentation
i) Ken Bennet for his speech at the banquet
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